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ZAPISNIK  
SA 13. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 18. lipnja 2024. (utorak) s početkom u 16,30 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa 
Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Siniša Malčić, predsjednik VMO  
- Saša Beslemović, član VMO 
- Danijel Simčić, član VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Velimir Horvat, zamjenik predsjednika VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice VMO Banderovo održane 28. svibnja 2024.godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća MO Siniša Malčić i predložio slijedeći dnevni red kako slijedi: 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog programske aktivnosti Vijeća MO Banderovo za 2025. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Razno  

 

AD – 1  
Predsjednik Vijeća MO Siniša Malčić dao je nazočnim vijećnicima na raspravu prijedlog Programskih 
aktivnosti mjesnog odbora Banderovo za 2025. godinu financiranih iz sredstava Upravnog odjela za 
poslove gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu gdje traženi iznos za realizaciju 
programa iznosi 2.655,00 eura te uključuje: kreativne radionice, izbor najljepše okućnice, obilježavanje 
Dana MO, zdravstveni program – akcija mjerenja krvnog tlaka i šećera u krvi i predavanja te ekološka 
akcija i Doček Svetog Nikole i predblagdansko druženje sa građanima. Osim toga planira iznos od 400 
eura donacija od pravnih osoba za program Doček svetog Nikole i druženje sa građanima koje bi 
rasporedili po 200 eura na poziciju VRO6124 – reprezentacija te 200 eura na poziciju VRO6125 – 
ostali nespomenuti rashodi poslovanja. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i jednoglasno usvojilo Prijedlog Programa rada 
Vijeća MO Banderovo za 2025. godinu.  

 



AD – 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1  
Stanari ulica: Braće Branchetta, dr Frane Kresnika i Mire Radune Ban najavili su da prikupljaju peticiju 
za uvođenje naplate parkiranja na ovom području kako bi sredila situacija sa parkiranjem vozila koji 
koriste ovu lokaciju za besplatnim parkingom. Osim toga traže da se postave usporivači prometa u 
Ulici dr Frane Kresnika od kućnog broja 15 prema raskršću sa Osječkom ulicom. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Kada se pismenim putem dostavi zahtjev isto 
proslijediti Komunalnom sustavu i Rijeka plus. 

 
AD – 2 – 2     
Stanari Ulice Braće Branchetta i okolnih ulica redovito prigovaraju na buku i onečišćenje koja nastaju 
kada se u krugu Medicinskog fakulteta održavaju povremena druženja i okupljanja studenata. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. Proslijediti zahtjev za sastanak sa Medicinskim fakultetom. 
 
AD – 2 – 3   
Kod Tehničkog fakulteta u Vukovarskoj ulici na prolazu prema Ulici Rudolfa Tomšića prije nekoliko 
godina postavljena je rampa koja sprečava i ograničava prolaz lokalnom stanovništvu, a sve pod 
izgovorom da se štiti parkirni prostor Fakulteta. Rampa su spuštene radnim danom od 8 do 17 sati, a 
vikendom nisu. U posljednje vrijeme rampa ostaje spuštena cijelo vrijeme i stanari se žale, jer im se 
uskraćuje prolaz koji je javna površina.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Gospodarenju imovine i Komunalnom 
sustavu te tražiti analizu vlasništva. Nakon prikupljenih informacija organizirati sastanak 
sa nadležnima. 

 
AD – 3 – RAZNO 
AD – 3 – 1  
Na prijedlog Vijeća MO da se ostatak sredstava komunalnih prioriteta iz 2023. godine u iznosu od 
2.120,49 € preusmjere na realizaciju izvedbe pješačkog prijelaza u termoplastici u Vukovarskoj ulici 
kod kućnog broja 26 odnosno kućnog broja 28, Rijeka plus dalo je protuprijedlog. Naime, da bi se isto 
izvelo potrebno je izraditi prometni elaborat te pribaviti suglasnost Grada Rijeka i MUP-a što bi 
odgodilo realizaciju i povećalo troškove. Predlažu da se sredstva preusmjere na označavanje 
pješačkih prijelaza u Vukovarskoj ulici kod kućnih brojeva 23 i 28 u bijeloj plastici koja odlikuje 
čvrstoćom i duži rok trajanja od obične bijele boje te da se postave dva prometna znaka za pješački 
prijelaz na fluorescentoj podlozi. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i jednoglasno se usaglasilo sa prijedlogom Rijeka 
plus. 

 
 
Sjednica je završila u 17,45 sati. 
 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 2 (dvije) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                            Predsjednik Vijeća MO: 
 
 
                       Đulijana Desanti                                                                             Siniša Malčić  

 


